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Odpowiadając na Pana zapytanie z dnia 28.07.2024 r., pragnę uprzejmie 

poinformować, iż: 

 

Proszę podać datę pierwszego przeglądu i kolejnego? 

Pierwszy przegląd gwarancyjny został zorganizowany z dniem 22.03.2024 r. 

Konkretny termin kolejnego przeglądu zostanie ustalony przez Inżyniera 

Kontraktu w okresie września br. 

 

Dlaczego widząc już problem z oznakowaniem przed wyborami nie podjęto 

decyzji o wskazanym w piśmie po mojej interwencji nowym zakresie usunięcia 

wad, tylko malowano farbą pasy na przejściach? 

Kwestia usunięcia wad oznakowania poziomego grubowarstwowego nałożonego 

na nawierzchnię z kostki granitowej została zgłoszona na pierwszym przeglądzie 

gwarancyjnym. W związku z Pana interwencją nie zmienił się zakres usunięcia 

wad. 

 

Kto podjął decyzję o malowaniu farbą oznakowania poziomego przejść wiedząc  

o tym, że to przyniesie tylko efekt na czas wyborów? 

Pierwsze zgłoszenie dotyczące usunięcia usterek oznakowania poziomego zostało 

wysłane w listopadzie 2023 r. (Inwestor ma prawo zgłaszać usterki i wady nie 

tylko w czasie przeglądu, ale także w każdym innym okresie trwania gwarancji;  

w ramach przeglądu uwaga ta została wyłącznie powielona). Z uwagi  

na niesprzyjające warunki atmosferyczne, uniemożliwiające prawidłową aplikację 

oznakowania grubowarstwowego, gwarant odnowił wówczas oznakowanie  

w technologii cienkowarstwowej jako działanie doraźne.  

 

Kto wykonywał te prace? 

Wszystkie prace były wykonywane na koszt i staraniem gwaranta. 

 

Anna Gilner 

Dyrektor Zarządu Dróg Miejskich 
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